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         Поштовани, 
 
         Независни синдикат просветних радника Војводине је колективни члан и оснивач 
Синдиката радника у просвети Србије. Овај Синдикат је прихватио Протокол о унапређењу 
материјалног положаја запослених у просвети, који је, уз њега, 04.02.2011.г. потписао још и 
Синдикат образовања Србије и који Влада Републике Србије сматра валидним документом и 
након тога у потпуности нормализовао наставу. Стога Вас овом приликом подсећамо на 
тачку 1. поменутог Протокола: „Заостале отпремнине запосленима у просвети из основног и 
средњег образовања почеће да се исплаћују одмах, у складу са приливом средстава у буџету, 
а најкасније до краја марта 2011. године“ из разлога што нам се свакодневно обраћају, 
додуше бивши чланови, а сада пензионери, из АП Војводине којима ова принадлежност до 
сада није исплаћена и за коју се и не зна када ће то бити учињено. Наравно, ти људи више 
нису наши чланови, али су били до одласка у пензију и не можемо никако прихватити, не 
само из принципа поштовања генерацијске солидарности, већ и из принципа поштовања 
легислативе и поменутог Протокола, којим је то право гарантовао у року који управо ових 
дана истиче, да се ово потраживање бившим колегама, а новопеченим пензионерима, не 
измири. 
         Из контаката са надлежнима у Министарству просвете сазнали смо да је ова 
принадлежност измирена у целости за колеге из Београда које су закључно са децембром 
прошле календарске године отишле у пензију и стога нас је узнемирила информација коју је у 
току јучерашњег дана изнео у јавности помоћник министра, г-дин Костић, да је Влада 
„испунила оно што је и обећала, све што је договорено и наведено у Протоколу – исплаћене су 
891 отпремнина за основне, односно 301 за средње школе“, што упућује да Влада има два 
аршина: један за колеге у Београду и централној Србији, а други за колеге у АП Војводини. 
Наиме, у разговорима са помоћником покрајинског секретара, г-дином Кабоком смо сазнали 
исто оно што су нам колеге са терена широм Војводине јављале, а то је да су последње 
исплаћене отпремнине за војвођанске просветаре који су отишле у пензију исплаћене још у 
децембру 2009. године. Другим речима, за просветне раднике који су отишли у пензију у 
2010. и наравно 2011. години, ова принадлежност још увек није исплаћена и надлежни у 
Покрајини и не знају кад ће се то десити.  
         Управо стога најоштрије протествујемо и захтевамо да се за 774 војвођанска 
просветара која су у овом периоду отишла у пензију пронађу средства и отпремнине исплате 
у наредних 30-ак дана, што је свакако примерен рок, али не и оправдан, као што је 
непримерен и поступак и начин на који се понашала Влада Србије и Министарство просвете 
(и науке). У очекивању да ћете пронаћи решење за овај проблем и тиме и на делу показати да 
поштујете Протокол који су у име Владе Републике Србије закључили министри просвете и 
финансија, срдачан синдикални поздрав. 
 
         С поштовањем, 
 
Београд/Нови Сад, 29.03.2011.год.                               проф. Хаџи Здравко М. Ковач 
                                                                                     генерални секретар СрпС и НСПРВ 

БЕОГРАД, Дечанска 14/5; тел/факс: 011/3236-259, 025/420-093 
Е-mail: sob@beograd.com, sindiso@sbb.rs  


